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Τα «είπαν» η νυν και η πρώην διοίκηση της
ΓΑΙΑΟΣΕ στο Μέγαρο Μουσικής

2019/04/15 10:43 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Σύσσωμη η σιδηροδρομική οικογένεια παραβρέθηκε στην εκδήλωση που διοργάνωσε
ο ΟΣΕ, στο Μέγαρο Μουσικής, για τα 150 χρόνια των Ελληνικών Σιδηροδρόμων.

Πριν από την έναρξη της εκδήλωσης, «πηγαδάκι» έστησε η νυν διοίκηση της ΓΑΙΑΟΣΕ
(πρόεδρος ο Κ. Κεσεντές, διευθύνων σύμβουλος ο Π. Νικολάου) με την πρώην
διοίκηση (ο κ. Αθ. Σχίζας είναι ο νέος διευθύνων σύμβουλος της Εγνατίας Οδού). Μαζί
τους ήταν και ο γ.γ. του υπουργείου Μεταφορών, Θ. Βούρδας, όπως φαίνεται στην
σχετική φωτογραφία.

Και για τις δυο εταιρείες, το επόμενο διάστημα είναι κρίσιμο. Η μεν ΓΑΙΑΟΣΕ
ευελπιστεί σε επιτυχή έκβαση των διαγωνισμών για τα εμπορευματικά κέντρα του
Θριασίου (έχει απομείνει η τελική γνωμοδότηση της ΕΕ) και της Θεσσαλονίκης
(ακολουθεί το στάδιο των δεσμευτικών προσφορών), η δε Εγνατία Οδός βρίσκεται σε
διαδικασία ιδιωτικοποίησης, με… διαφορετικές προσεγγίσεις.


